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Abstract (en)
The present invention relates to a plastic pail with an adapted lid, consisting of a pail or container which has an outwardly projecting collar (5) and
a centring shoulder (4) thereon, a pressure flange (2), and a sealing lip (3) which points axially away from the pail opening, and has a lid (20) with
an outer centring web (26) and a sealing groove (23) which is formed by the outer web (25), top flange (24) and inner web (22). The collar (5)
forms a protected space (6) with the pail wall (1), as a result of which the sealing lip (3) and the centring shoulder (4) are concealed in a protected
manner when pails are nested. The collar (5) is constructed in the manner of a hollow cylinder or as a closed cylinder with a completely or partially
circumferential identical height and has a diameter identical to that of the centring web (26) of the lid (2) in the closed state and, with the latter, forms
a common outer cylindrical surface (X). The centring web (26) surrounds the sealing groove (23) in a protective manner with the outer web (25), the
top flange (24) and the inner web (22). <IMAGE>

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Kunststoffeimer mit angepaßtem Deckel, bestehend aus einem Eimer oder Behälter, der einen nach außen
stehenden Kragen (5) und daran einen Zentrierabsatz (4), einen Druckflansch (2) sowie eine axial von der Eimeröffnung wegweisende Dichtlippe
(3) aufweist und einen Deckel (20) mit einem äußeren Zentriersteg (26) und einer Dichtnut (23), welche von dem Außensteg (25), Kopfflansch
(24) und Innensteg (22) gebildet wird, besitzt. Der Kragen (5) bildet mit der Eimerwandung (1) einen Schutzraum (6), wodurch die Dichtlippe (3)
und der Zentrierabsatz (4) bei ineinandergestapelten Eimern geschützt verdeckt sind. Der Kragen (5) ist mit ganz oder teilweise umlaufender
gleicher Höhe hohlzylinderänlich oder als geschlossener Zylinder ausgebildet und hat mit dem Zentriersteg (26) des Deckels (20) in verschlossenem
Zustand einen gleichen Durchmesser und bildet mit diesem eine gemeinsame äußere zylindrische Fläche (X). Der Zentriersteg (26) umgibt mit dem
Außensteg (25), dem Kopfflansch (24) und dem Innensteg (22) die Dichtnut (23) schützend. <IMAGE>
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